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Készült a Budapest Főváľo s IV. kerül et Új p est onkormán y zata Képvi selő-testül etének
2024. május 29'én (szerda) 9,00 ĺĺľai kezdettel a Polgármesteri Hivatal

(Budapest, IV. ker. István út l4..II. em.) Dísztermében tartottrendkívüli iilésének
jegyzőkönyvébol

A képviselők közül jelen vannak:
Altfatteľ Adalbert
Czigler Lâszlő
Czinke Sára
Déri Tibor
dľ. Szabó Béla
Farkas István
Hladony Sándoľ
Maholányi Zsolt

(I7 Îo)

Nagy István
ozsvźúhKâlmtĺn
Pemeczky Lâsz|ő
Rádi Attila
Rácz Norbeľt
dr. Szabó Gábor
Szabó Balźzs
Szécsi Péter Pál

Vasvári Lâszlő

Az ülésre később érkezett: dr. Trippon Norbert (9,10), Molnár Tibor (9,15),

Az ülésről távolvan: dr. Dabous Fayez, Szecsődi Tamás,

Bedő Katalin alpolgármesteľ
dr. Moldván Tünde jegyző
dr. Gácsi Anett Erzsébet aljegyzo
Juhâsz Andľás Gazdasâgi Főosztály vezetoje
Kenyeres Ibolya Költségvetési osztály v ezetoje
dr. Piľos Judit Vagyongazdálkodási osztály vezetóje
Vesza Eľzsébet Ifiúsági, Sport, Művelődési és oktatási osztály vezetője
dr. Hegedűs Akos referens
dr. Mike Arpadrefeľens
Csernyánszkyné Római Aranka Infoľmatik ai oszttiy osztá,lyv ezető helyettes

Déľi Tĺbor
Köszönti a testület tagaít, a megj.elent vendégeket, valamint a Hivatal munkatáľsait Budapest
Főváros IV. kerület Ujpest Önkormányzattnak rendkívĹili képviselő{estületi ülésén.
Megállapítja, hogy a képviselo-testületi tilés 17 fovel határozatképes.
Tâjékoztatja a testületet, hogy napirend előtti felszólalásra jelentkezett Szabó Balâzsképviselő
úr és Nagy István frakcióvezeto úr. Előszöľ a napirend elfogadásáľól dönt a testület. Szavazźlsra
teszi fel a napiľend elfogadására vonatkozohattrozati javaslatot.

Budanest ţ'őváľos Iv. keľiilet Úinest Onkoľmánvzata Képviselő-testületének
1 42 1202 4.(Y .29.\ határ ozata a napir end e|foeađás áľ ő|
Nyílt ülés

1. Javaslat a 202412025. nevelési évben indítható óvodai csopoľtok szźlmânak
megllatërozźsźĺra
Előterjesztő: Bedő Katalin alpolgármester
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Javaslat a civil szervezetek sportszervezetektttmogatástĺra, illetve az újpesti gyermekek
és fiatalok nyári táboroztatćsânakttlmogatćstlta2024. évben kiirtpâlryënati eljtrźsban a
p źůy źzatok elbir źúâs âr a
Előteľjesztő: Bedő Katalin alpolgármester

Zźńilés
3. Javaslat fakivágást engeđélyezís KPlŻ20I5l512024. sztlmű hatârozat ellen benýjtott

fellebbezés elbir âlásfu a
Eloterjesztő: dr. Moldván Tünde jegyző

(I7 igen, elfogadva)

Dr. Trippon Noľbeľt alpolgármesteľ úr 9,]0 órakor megérkezett, így a testüĺet létszáma I8 fő
lett.

Déľĺ Tibor
Napirend előtti felszólalásra megadja a szőt Szabó Balâzs képviselő úmak és felhívja a
Íigyelmét az otperces időkeretľe.

Szabó Balázs
Elmondja, aztacimetadtaanapirend előtti fels lett volna a legjobb,
ha a globalista és a sékeljobboldali páľtok i kozéletébőI ezen a
választáson, Újpest töľténetének legrosszabb sajnos kénýelenek
leszünk még 5 évig élvezni ezt a szánalmas cirkuszt, amit ez a két bűnszervezet előad.''

Déľi Tĺboľ
Felhívja képviselő úr Íigyelmét arra, ha sértő kijelentéseket tesz, el fogja venni a szőt'

Szabó Balázs
Felháborítónak tartja, hogy a'sajtó munkatársait korlátozzák. Emlékszik, hogy 2018-ban, meg
2019-ben ott tüntettek az Újpesti Sajtó Kft. épülete előtt, hogy ,,ez a áocskos, ,r"^ét
pľopagandamédia mit művel az ujpesti közéletbęn, ffieg az újpesti nyilvánossâgban". Szabad
sajtót követeltek és tessék, meg lehet nézn| hogy valósult ez meg itt az elmult 5 évben azzal
e.gyütt, hogy a képviselő-testületi üléseket 5 év elteltével sem hajlandó közvetíteni ez az
onkormányzat, Az pedig, amit most az előbb történt, az szégyenteţes, felháborító és azt
gondoţa, méltatlan. A sajtó munkatársai szeľették volna megkérdezni, azt akit akarnak , azt akit
a kedvük szottyaĺ és ezt ellehetetlenítette a Dia, aki nem tudja, milyen minőségéb en teszi ezt
és kinek a megbiztstĺr a.

Aĺĺól szeretne még beszélni, hogy Tľippon Norbert alpolgármester úrnál volt egy házkutatźş.
Azt gondolja, az gestapós tempó volt, nem éľt egyet vele, kiáll Trippon Norbeľt mellett. A
napnál is világosabb, hogy azérttortént eznéia, mert ő elindult polgáľmesterjelöltnek. Ha nem
indult volna el, akkor nem lett volna ntiahźnkutatás és ľeméli, hogy Trippon Noľbert tisztâzni
fogja magát ebben az ugyben Nem fęItételęzi ľóla, hogy ő bármiféle bűncselekményt
elkövetetett volna, sót azt sem, hogy egyćůtalán részese lett volna. Sok minden rosszat tud
elmondani Trippon Norbeľtľől, de úgy ismeľte őt meg, hogy olyan alapossággal, gondoss âggal,
óvatosan intézi a dolgait, mćlr-mźľ felháborító módon óvatosan ebben a városban' nem nézi ki
belole, hogy ebben az igyben ő bármifele módon érintett lehet. Felháborítónak tĄa a NAV
el1źlrásât, és simán el tudja róluk képzelni, hogy politikai megrendelésre jáľtak el, és
felháboľítónak tĄa azt, hogy reggel 6 órakoľ mennek ki, a gyerekek szobáját floltúrják, a
cipőjüket nem veszik le a nappaliban és még azt sem mondják meg, hogy mit keresnek. Ezt
undorítónak tarja. Azt kell mondja, hogy ezbźrme|yikünkkel megtörténhet, vele is többször
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megtöľtént ilyen a 2000-es évek második felében. Nincs kétsége afelől' ha esetleg másféle
színezetu koľmánya lenne Magyaroľszâgnak, akkor ugyanígy jźmtnak el a joĺb oldali
emberekkel is. Mindenesetre fel kell emelniük a szavukat ez el\"en, ezt nem szabad, szó nélkül
hagyni.
A másik téma, amiről szeľetne beszélni, hogy az viszont nem tetszett neki, hogy Trippon
Norbeľt az újpesti piacon nęm állt a sajtó rendelkezésére. Azt gondolja, Trippon Ńo'ueri igy
,,ilâ8Y dumás'' politikus itt Újpesten, oiyun szivhęz szóló beszédei, ľneg ĺelśźolalasai szoktaklenni, a''. Méltatlan volt tőle, ňogy ęlfutott a kamera
erről' ap Újpest leendő polgárměšt erę aztváIlaţa ésálljon eg azttnkülönösképpén. Azt gondolja, 

"rí "gykľitikaként lehet megfo galmazni, illetve aztis,hogy volt egy vitźrăvaló kihívás, felkérés is és
azt sem vâ|lalta el. Szerinte, aki Újpest polgármestere akaľ lenni az vállaţon egy ilyen
megmérettetést a jelölttáľsakkal szemben. Szerinte rosszul tette Trippon Noľbert, hogy ńem állt
a vita elébe. Azt szeretné még elmondani, most kapta azt azinformációt, hogy Fekete Márton
pedoÍilnak július 3-tnlesz a bírósági ttĺrgya|ćsaitt Újpesten . Gyalënatos módón csupán kiskoru
veszélyeztetése miatt emeltek vâdat ellene' tehź/- az azigyészség .... '..

Déľi Tiboľ
Mivel Szabó Ba|ázs képviselő úľ időkerete lejárt és még öt percet kért, ezért szavazâsra teszi
fel a hattĺrozati javaslatot: Szabó Baltvs képviselő úr napirend előtti hozzźsző|ćtsának
időkorl átozás megho s s zabbitźşźr a vonatkozó kérelmével kap csol atb an.

Szabó
Balázs képviselő úr napirend előtti hozzászőltĺsa időkorl źiozástnak meghosszabbitétstĺra
vonatkozó kérelmével kapcsolatban 6 igen 12 fo nem szavazottszavazatiarźľlnyalnem született
hatârozata.

Déľi Tibor
Megállapítja, hogy nem születetthatźrozat' Napiľend előtti felszólalźşramegadja a szőt Nagy
István frakcióvezető úrnak és felhívja a figyelmét az ötpeľces időkeretre.

Nagv István
Rögtön az elején szeretné kéľni, hogy szavazzon arľől a Képviselő-testülęt, hogy
meghosszabbitja a hozzászőIźlsának időkeretét, meľt 5 percnél lehet, hogy hosszabb lesz a
mondanivalója.

Déľi Tiboľ
Szavaztsra teszi fel a hattlrozati javaslatot: Nagy István frakcióvezető úr napirend előtti
hozzâszőIźlsának időkorlátozás meghosszabbittstra vonatkozó kérelmével kapcsolatban'

agy István
frakcióvezeto úr napiľend előtti hozztĺszoltlsa időkorlát ozásánakmeghosszabbíttsfuavonatkozó
kérelmévęl kapcsolatban 6 igen,72 fő nem szavazott szavazati artnnyal nem szülętett
hatttrozata.

Déľi Tiboľ
Megállapítja, hogy nem születętthatźĺrozat, megadja a szőt Nagy István frakciővezető úrnak öt
perces időkęretben.



Nagv István
Elmondja, valóban méltatlan az, ahogy Kiss Dia elbánt a sajtóval, csak szeretné jelezni, hogy
ugyan így szokott viselkędni acégvezetőkkel. Azt nem tudja, hogymilyen alapon teszi. Március
28-tĺn megjelent egy cikk, hogy már megint hazudik a Fidesz, most a volt Dobó laktanya
épületével kapcsolatban.Eznyilvánvalóan a folytatásavolt annak, amit április 25-énRádi Attila
egykori alpolgármester elmondott, hogy a Dobó laktanyźnâl a településképi engedély
kiadásakor anomáliákat lźt. olyan településképi engedély lett kiadva, ami nem felel meg az
Újpesti Önkormányzat Kerúleti Építési Szabi|yzatănak, meľt ezen a teľületen' szeretné ezt
pontosan idézni,,A meglévő épületeket érintő átalakítással összefüggésben új felszíni parkoló
nem létesítheto. A paľkolást az épületek meglévo pinceszindén, alagsorćtbanvagy a foldszinten
kell biztositani'" Ehhez képest a Polgármester úr hatásköľében eljárva úgy terjesztętte ezt a
Képviselő-testület elé, hogy elfogadásľa javasolja és a megvezetett baloldali képviselők el is
fogadták az eloterjesztést. Ugyanakkor viszont az ,,épületfelügyeleti hatóság'' az épitkezés
ellenőrzése során megállapította, hogy a kivitelezési tervek nem felelnek meg a jogszabźĺIyi
előírásoknak. Itt elsősorban a helyi építési szabźůyzatra hivatkozik, mint ahogy Rádi Attila is
tette és egyébként pedig más olyan építésfelügyeleti problémákat is feltárt, mint példźlul az
alvá|lalkozónak, aki ott dolgozik, nincs jogosultsága ana, hogy ilyen építési tevékenységet
végez'7ęç1és a Kormányhivatal ezt a munkát leállította és ,,építéshatósági'' ellenőrzést rendelt
el' Úgy emlékszik, a testületi tilésen Polgármester úr hivatk ozott a Řatasztľófavédelemre,
akinek nem kötelessége aztvizsgtini, ami az onkoľm źnyzatdolga, hogy a kiadott településképi
engedély megfelel-e a Keľiileti Építési SzabâIyzatnak. Szigoruin aztiizsgźL|ja, amirâľrrtozlk,
konkľétan azt,hogy itt esetleg avizbâzis nem keľült-e veszélybę. Azt olvasta, hogy geodéziai
felmérés is történt a területen, ennek nem látják a nyomtĺt, mindenesetre kérdéses, hogy a
vizbâzishatźtra hol húzódik, meľt egyelőre nem tudnak többet? Polgáľmesteľ úrnak és az itt
jelenlévő alpolgármesteľeknek szeretné felhívni a figyelmét atra) hogy azokkal az
utasításokkal, amelyeket Önök kiadnak, adott esetben egyFőépítésznek' egy álpolgármesteri
referensnek vagy egy foosztályvezetónek, azzal onok felelősséget is teihelnęk ezel<ĺe az
emberekľe. Ezek akĺjztisztviselők bármikoľ előszedhetők, ha egy olyan előterjesztést, szakmai
véleméný adnak' ami nem felel meg a jogszabá'lyoknak, sőt megkifogásolható és ez ľajtuk
számon kérhető. Példaként említi, hogy van itt egy autós mozi ügy, abban szerinte
Kormányosnénak kell majd elszámolni )vanalaktanyaügye, ott Mártonffy Főépítész úľnak lesz
majd néhány mondata ehhez az ůgyhoz. és ne feledkezzünk el az íjź'r;z ügyľől sem, ahol
közokirat hamisítás töľtént, és ott Piros Judit kerülhet majd a hatóságok látókörébe.
,,Tehát én azt gondolom, hogy azon túl Noľbeľt, hogy most itt közbe szőlsz és nagyon bátor
vagy miközben egyébként éppen a te ügyed miatt küldték ki innen a sajtót. Nem kéne ezt
csinálni, én nem foglalkozom a te ügyeddel és megadom neked az ârtatlanság vélelmét, sőt mi
több ennél tobbet is tettem, de mindenesetre én azt gondolom, hogy ezt a fajta gyakorlatot be
kell fejezni, mindenki vtilalrja a felelősséget.''

Molnáľ Tibor képviselő úľ 9, ] 5 órakor megérkezett, így a testület létszáma I9 fcí tett.

1. Javaslat a 202412025. nevelési évben indítható óvodai csoportok számának
meghatározására
Előterj eszto : Bedő Katalin alpolgáľmester

Déľi Tibor
Az előterjesztő nem kivźĺn szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavaztsrateszi fel
a hatźr ozati j avasl atot.



Budapest Fováros IV. keľület Újpest ÖnkormányzattnakKépviselő-testülete úgy dönt, hogy a
Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzata fenĺltarttsćhan működő óvodákban a
202412025. nevelési évben indítható csopoľtok szttmtĺta melléklet szerint hatźrozzameg.
Felkéľi a polgármestert, hogy a döntésről éľtesítse az érintett intézmények vezetőit.
Felelős : Polgármesteľ, a feladatkörrel ľendelkező alpolgármester útján
Határidő: 2024.június 30.
(19 igen, elfogadva)

2. Javaslat a civil szervezetek, spoľtszervezetek támogatásáľa, illetve az újpesti
gyermekek és fÎatalok nyáľi tźlboroztatásának támogatás ára 2024, évben kiírt
p ály ánati elj á ľás b an a p á./ry ázato k elb íľálás á ľa
Előteľjesztő: Bedo Katalin alpolgáľmester

Déľi Tibor
Az előterjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni.

Szabó Balázs
A tegnapi bizottsági ülésen már feltette ezt a kérdést, most itt a nagyobb plénum elott
megismételné, illetve kritikaként fogalmazntĺ meg azt a kérdését, hogy-az UVSE vizilabda
csapata, akinek az iť1tsági csapata a múlt hétvégén nyeľte meg a ba.1nôrcagot, a felnőtt női
csapata pedig két héttel ezelott vagy három héttel ezelőtt, ebbenâ ciklúsban kapott-e Újpesttől
aĺyagi támogatást? A sok elismerő szavakon kívtil kaptak-e támogatást? Tegnap abiíotsâgi
ülésen Déri Tibor polgármester ur aztvtiaszolta,llogyżols-ben és10zo-uan,"naJol emlékszik
vagy 2020-ban és 202l-beĺ- nem tudja pontosan idézni -, TAo támogatásokat kĂphk, viszont
az elmult két évben elmaradt attlmogatâsuk. Az elmúlt két évben nulla forintot kapott az UVSE
vizilabda csapata az egyébként nagyon sikeres utánpótlás nevelésére és a felnőtĹcsapatának a
télmogatâsâra. Eztnehezmény ezi, szeretnébírâlni,hamâr a napirendi pont a sport támđg aülstről
szól. Aľľa szeretné kéľni a következő váľosvezetést, fontoţá *"g azt, hoţy az UVSE-t nem
9sak s1óban tźtmogatja,hanem anyagieszközökkel is. Azt go''ao1a, . z a, e{yesĺlet megérdemli
és ľáadásul még eredményeket is produkál. Nem értegyetazokkál, akik az UVSE-I neń *rtJák
újpesti spoľtegyesületnek. Igenis izig-véng újpesti sportegyesületről van szo, még ažoĺ
körülmények között is, hogy ťo\drajz1tag aMargit-szigiten iégzik a tevékenységüket, és ott
|arjak el a sport és nevelő tevékenységüket. Reméli, hogy ezmeg fog vâ|tozni ésbőkezúbben,
a nulla forinttól nýlván csak bőkezűbben lehet támo gatni ezt az egýesületet' Nagyon reméli,

ciklusban ennek nem lesz semmiféle akadtůya. Javasolja, hogý egy külon
nyíljon meg számukľa, ugyanúgy, ahogy az Újpesti Haladás és kisebb
ztlmâra fenn van tartva külĺjn költségvetési soľ. Az o szâmukra is legyen

minden évben egy bizonyos összeg elkülönítve és átutalva egy tźĺmogatźtsi szeruodés keretébęn.
Igazźhő| csak azt nem értette, hogy az ęImult2-3 évbęn mi volt az akadálya, hogy ezt nem
tudták megtenni, meľt szerinte bármekkoľa ĺisszeget is adtak volna nekik,-az jől_hasznosult
volna és eľedméný is produkált volna, hiszen Újpest egyetlen épkéz\źhl, felnőtt, országos
versenyben résztvevő sport csapata. Azt gondolja, nulla forintnál egészen biztos, hogy 16bĺet
érdemeltek volna ebben a ciklusban'



Nagv István
Elmondja, arról, hogy mi újpesti és mi nem újpesti, nem akar vitát indítani. Jelen pillanatban az
UVSE, az Utanpotlćs Yízilabda Sportegyesület nem tekinthető újpesti sportegyestiletnek, de
adott esetben el tudja azt is képze|ni, hogy S :abő Ba|âzs esetleg közvetiti azt a,Iehetőséget,
hogy üljenek |e târgyalni az Újpesti Torna Egylettel és meg tudnak egyezni,hogy Újpesten újra
az UTE egyik szakosztźiyaként műkodjön az UVSE. Ennek a lehetősége most azért ĺs Áltn
jobb' mint amikoľ kiváltak, meľt a TAo pénzekkel megnyílt annak a lehetősége is, hogy forrást
teremtsenek az egyébként rendkívüI drtrya uszodabérlésre. Ma mźr avizilabda sem egy olcsó
sportág, mert a játékosoknak is magas bére van, de amennyiben esetleg dűlőľe jutnak és az
Ujpesti Torna Egylet szźtrnyai alatt fogják folýatni a tevékenységüket, akkor szerinte ennek a
támogatásnak nincs semmiféle akadálya' ő támogatni fogja, most nem jó szíwel tenné, mert ők
nem számítanak újpesti sportegyesületnek'

Déľi Tĺbor
Ahogy frakcióvezető úľ mondta, ne most nyissanak arról vitát, hogy mi újpesti és mi nem
újpesti. Azzal, hogy ízig-vérig újpestiek, teljes egészében Szabó Balâzs képviselő úrnak ad
igazat, bár nem tudja, hogy ezek a hozzâszőlások mennyire tartoznak az adott napirendi
ponthoz. Szabó Balâzs képviselő úrnak megadja a szőt és utána ezze| kapcsolatban lezârja a
vitt.ir.

Szabĺí Balázs
Aki esetleg nem tudná, arra vezetheto vissza a történet, hogy Benedek Tiboľék, Yincze
Balâzsék, Dala Tamásék annak idején szeľették volna átvenni azIJTE vizilabda szakoszttllyźú,
akik akkor már lęfele meno ágba voltak és oze István eztnemengedte meg nekik, így jött létľe
az UVSE a 2000-es évek végén 2010-es évek elején. ozę István,,pitiáner módon]iěhent a
bíľóságig és kiperelte a nevĹikbol az Ujpest nevet. Azért hívják Utánpótlás Yizilabda
Sportegyesületnek az UVSE{, mert oze István a törvényszékig, meg az iteiatebláig ment el
azért,hogy eZ aZ e1yesulet az Újpest nevet ne használhassa. Nagyon szeretné mindenki, hogy
azUTE beľkein belől működjön ez az egyesület. Aztgondolja, a legjobb szakosztźĺlyalenne az
Újpesti Toma Egyletnek, ha ez ĺgy toľtenne. Egyvalami az akidalya ennek, óze István.
Többször elmondták az UVSE-ben,- egyhan gű az a nézet, hogy abban a pillanatb an) azoî a
nap9n' ahogy oze István eltűnik azIJjpestiTorna Egylet elérol, ok másnap csatlakoznifognak
az Ujpesti Toma Egylethez. Azt.teméli, ezmégmindig igy van,I-2 évvel ezęlőttibeszélgetést
idézett most, de azt gondolja, oze István az egyszeméýes akad âlya anrlak, hogy az UVSE
Ujpesten vagy az UTE berkein belül működjön. Abban a pillanatban, amint ő eltűnne, az UVSE
hivatalosan is az Újpest család ľésze lenne. Azt gondoţu, amig ez nem töľténik meg,
megéľdemlik ők is a támogatást. Nem akar hosszan beszélni, mert valóban csak félig-meddţ
ĺzrtozjk ellhez a napiľendi ponthoz, de fontosnak tartotta ezt megemlíteni és időről-időre újra
felhozni ezt atémźĺt'

Déľi Tibor
Mivel frakcióvezető ur hozzászőlźsra jelentkezett, megkérdezi, hogy a napirendhez kivźn-e
hozzźlszőlni? Igen, akkoľ megadja aszőt.

Nagv István
Utoljára szőlhozzâ ellhez atémźlhoz.Erti az érzelmeket, de ahogy az elobb elhangzott,15 éve
már nęm újpesti eZ az egyesület. Nem hiszi, az a kijelentés, hogy izíg-vérigújpestiek megáll.
Nem t gyesületben, nem i
előteľj tetszik ozeIstvźn,
nęm g visszautasída őket



vezet és neki diszkrecionális joga eldönteni, hogy az egyesület költségvetésébe beleťér-e az
YVSE támogatása. Nyilván, ha beférne akkor, ěrt 

^erlégeli 
és meg tu-dja teľemteni ennek a

ťedezetét. Szęrinte ennyiről van sző, ebbę az irétnyba leňet haladnl u 
^ugu 

részérol ennyit
szeretet volna hozzźttennj és szerinte a, ore Istvánozást be kéne fejezni.

Déľi Tĺboľ
Lezârja a vitć.ŕ-, és bízik abban, ahhoz hasonlóan, ahogy az IJjpest FC az UTE-val vélhetően
hamarosan megállapodik úgy az újpesti viz1labda isňazajön égyszer. Szavazźlsra teszi fel a
hatźlr ozati j avas l atokat.

dąpest Főváľos Iv. keľiilet Úipest onkoľmánvzata Képviselő-testületének a

Budapest Főváros IV. keľület onkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az
újpesti civil szervezetek támo gatástra 2024, évben kiirt ptłIyâzati eĘtrásban a következő
ptůyâzokattámogatásban ľészesíti az előterjesztés m el l ékl etéb en m e gj el ĺi lt tźĺmo gattlsi cél okľa
az alâbbiak szeľint:

Civil keľetből:

Felelos: Polgáľmester,
Hatttndő: 2024.június

a feladatkörrel
30.

rendelkező Alpolgármester útj án

(19 igen, elfogadva)

ton
Budapest Főváľos IV. keľĺilet jpest Képviselő-testtilete úgy dönt, hogy az
újpesti civil szeľv ezetek tźtmogattsźra 2024 évben kiirt pályäzati eljtrźsban a következo
ptiyâzőkat támogatásban részesíti az eloterjesztés mell ékl etében me gj elö lt tttmo gatźlsi cél okľa
az alźlbbiakszennt:

keľetből:

Pályáző megnevezése Támogatálsi iisszeg
Alapítvâny a Babits Mihály Gimnáziumért 300 000 Fr
Alapítvány a Konceľtmu zslka Zenekar ért 400 000 Ft
Alapítvány DiákjErzsébetaz tcai laIsko alért 300 000 Fr
Csillaghajó Kulturális Alapítvány 0Ft

Gyula pesti apitvëtnyErkel skolaZenei 300 000 Fr
Erdőmentők Alapítvány 300 000 Fr

A1apítványumanitas turálisKul 700 000 Ft
Reméný és jövőt Alapitvtny 400 000 Ft
Segíts, hogy csinálhassam! Alapítvánmagam 800 000 Fr

Tungsľam érfikaréĺtAlapítvánKodál Zoltttn 200 000 Fr
Helýörténeti Alapítván 400 000 Fr

Közösségért oľgonáértAlapítványKertváro 0Fr
Viľágom Világom Alapítvány 650 000 Fr

sszesen: 4 750 000 Fr

Pályáző megnevezése Támogatási iisszeg
Bekk Snooker Klub Alapítván 100 000 Fr



350 000 Ft
200 000 Ft

0Fr
400 000 Fr
400 000 Fr

táboľ és eľdei iskolák keľetből:
Pá|yáző megnevezése

B ánka Kristóf Alap itv źny
Együtt a Taekwondoért Alapitvźĺny
Eľkel Gyula Ujpesti Zeneiskola Alapitvtĺny
Káposztásmegyeri Fogódzó Szociális Alapítvány
Könyves Kálmán Gimnázium Diákj aiért Alapítvány
Mesterségek Iskoláj a Alapítvány
Ujpesti Hajós Klub Víziturźnő AIapitvtny
Ujpest-Kertváľo si Közö s ségért és orgon âért Alapitv ány

Felelos: Polgármester
Osszesen

Hatáľidő: 2024.június 30.
(19 igen, elfogadva)

Konyves Kálmán Gimnázium Diâkjaiért Alapítvány
ovi-Sport Közhasznú Alapítvány
Szigeti Alapitvttny

Osszesen:
Felelos : Polgármester, a feladatkörrel rendelkező Alpolgármester útj án
Határidő: 2024. június 30.
(19 igen, elfogadva)

Ut a Jövőbe Alapítvány
Ujpesti Hajós Klub Víziturtző A|apitvtny

Együtt a Taekwondoért Alapitvtlny

400 000 Fr
I 850 000 Ft

t, hogy az
újpesti civil szervezętek tźlmogatásâra 2024. évben kiirt ptĺlyźĺzati eljtrâsban a következő
pá|yźnokat támogatásban részesíti az elóterjesztés mellékletében megjelölt támogatási célokra
az alćlbbiak szeľint:

A továbbĺakban a Képviselő-testület záľt iilés keľetében folytatja munkáját.
Zárt iiilés keľetében a Képviselő-testület l47 12024. (v . 29.) szźlm a|att hozott határozatot.

200 000 Ft

400 000 Fr

308 000 Ft
300 000 Ft

2 408 000 Fr
, a feladatkörrel rendelkező Alpolgármesteľ útján

Îl 'J

Támogatási tisszeg

;,)

250 000 Ft

200 000 Fr

lç.

K.m.f.

400 000 Ft
350 000 Fr


